

□□□□:

[illegible][illegible]

Redi-

□□□□ □□□□:

□□□□□□□□ □□□□□□ □□□□□□□□ □□□ □□□ □□□ □□□□□□ :

[illegible]

1. 检查砂轮片的规格是否符合要求，如不符合要求，请及时更换。
 2. 检查砂轮片的安装是否正确，如不正确，请及时调整。
 3. 检查砂轮片的磨损情况，如磨损严重，请及时更换。

4. 检查砂轮片的转速是否符合要求，如不符合要求，请及时调整。

5. 检查砂轮片的冷却液是否充足，如不足，请及时添加。

Single Hexagon Segment
 Size:33*17/8*13mm*1T



Husqvarna
 or Scanmaskin

Grit:16-270# etc.





Husqvarna Redi Lock Blank Scanmaskin Blank

Connection:

- (1) 1. Connect the power supply to the power supply terminal.
- (2) 2. Connect the power supply to the power supply terminal.

1. Connect the power supply to the power supply terminal, and the power supply to the power supply terminal.

Connection:

1. Connect the power supply to the power supply terminal, and the power supply to the power supply terminal.







Before Grinding and Polishing



After Grinding and Polishing

□□□:

	Concrete Hardness	Very Hard	Hard	Medium Hard	Soft	Very Soft
CONCRETE HARDNESS	Xtreme Hard	Very Hard	Hard	Medium Hard	Soft	Very Soft
PSI	6500-9000	5000-7000	4000-5000	3000-4000	1500-3500	1000-2000
MPA	C50-C65	C40-C55	C30-C50	C20-C40	C15-C25	C10-C20
CODE	XHF	VHF	HF	MHF	SF	VSF
COLOUR						

□□□□ □□□: □□□□ □□□□, □□□ □□□□ □□ □□□□, □□□□□□□ □□□□□□ □□ □□□□□□ □□ □□□□□□ □□□□□□ □□□□

□□□:

1) □□□□□ □□ □□□□ □□□□ □□□□□□

- 2) 鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度
- 3) 鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度
- 4) 鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度

鋸齒的形狀:

鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度, 鋸齒的形狀, 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度

鋸齒的形狀 鋸齒的數量:




Boreway Machinery Co.,Ltd

www.diamondtools.top

www.boreway.net




Boreway Machinery Co.,Ltd

www.diamondtools.top

www.boreway.net

鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度 鋸齒的形狀 鋸齒的數量 鋸齒的間距 鋸齒的長度 鋸齒的寬度 鋸齒的厚度

鋸齒的形狀 鋸齒的數量:



□□□□ □□□□:

1. Low order quantity: It can meet the test order you need.
2. Fast delivery: We get great discounts from freight forwarders.
3. OEM Acceptable: We can produce according to your samples or drawings.
4. Good quality: We have a strict quality control system. Has a good reputation in the market.
5. Good service: We regard our customers as God with a high degree of professionalism and enthusiasm.

□□□□:

1. If we want to order your product, how do we know your quality?

Please test in a very small order and then you will know the quality. Now, so

Many people in the world use Chinese products because of their high quality and high quality competitive price. We are a professional diamond tool manufacturer.

In any case, for more than 8 years, confirm the quality of our products, small test orders will be tested necessary.

Can you provide samples for free?

We do not provide free samples. Based on years of experience, we believe that people will get them.

By paying for samples, we will cherish and appreciate the more they get. We would have been

Be prepared to offer our potential customers a special discount for participating in the test.

It is very important to provide feedback to us and we will be very grateful.

3. Does your company accept customization?

Of course, we accept it. Includes different colors, gravel, etc. We can also tag your own logo

And the brand on the board. You want us to produce any new products for you, just send us your products.

Drawing or sample, we produce the same. We will not sell such products to others

Only customers can get a license.

购买前请提供：

1. Please provide items before purchase.
2. Please provide the model number before purchase.
3. Other specifications can be customized according to requirements.

购买前请提供：

Fujian Nanan *boreway* Machinery Co.,Ltd.



No.605 Huahui 工业区, Shuitou 镇 362342 Quanzhou, 福建省, 中国



电话: (+86) 595-86990206 / 微信: (+86) 595-86990220



手机 / **WhatsApp** / 号码: (+ +) 13559599186



邮箱: boreway05@boreway.net



姓名 职位